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SE – PO 0063-2-14/10  
 
 
 
 

Protokół nr III/2010 z posiedzenia komisji  

Finansowo – BudŜetowej w dniu 28.12.2010r.  

 
 
 

1. Obecni  
� Marcin Musiał – Przewodniczący Komisji  
� Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego  
� Marcin Gadecki – członek  
� Irena Owczarz – członek  

2. W posiedzeniu uczestniczyli  

� Jakub Szurdyga – Zastępca Burmistrza ds. komunalnych  
� Urszula Polak – Wałek – skarbnik Miasta  

3. Goście  
� Ireneusz Gawroński – radny  

4. Temat posiedzenia  

� Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  
� Sprawy bieŜące  

5. Posiedzenie komisji  

 
Marcin Musiał – przewodniczący komisji – powitał wszystkich na posiedzeniu komisji , przedstawił temat 

posiedzenia. Pyta o wykonanie budŜetu za 2010r. panią skarbnik .  

Urszula Polak – Wałek – skarbnik miasta – wykonanie budŜetu do 30.11.2010r zostało złoŜone do rady . Jest 

niskie , gdyŜ nie sprzedano nieruchomości . W załoŜeniu było 7 milionów , ale niestety był termin na wpłaty 

wadium i nie było  chętnych. Są trudności płacimy tylko to co naprawdę musimy. Całkowite rozliczenie będzie 

pod koniec stycznia. Dochody ze sprzedaŜy spowodowały  trudności finansowe.  

Dyskusja udział wzięli:  

• Marcin Musiał  

• Urszula Polak Wałek  

• Irena Owczarz  

• Ireneusz Gawroński  

Ireneusz Gawroński – mam obawy w stosunku do Gospodarczej Bramy Śląska , jeśli nie będzie  tych pieniędzy 

to co wtedy ?  

Urszula Polak – Wałek – skarbnik miasta – część prac została zrobiona , a jeśli nie przyjdą pieniąŜki to wtedy 

inwestycja zostanie wstrzymana. Jeśli udałoby się sprzedać nieruchomości to sytuacja gminy zmieniłaby się 

diametralnie. Miejmy nadzieję, Ŝe ruszą pracę przy Gospodarczej Bramie Śląska , wtedy sprzedałoby się kolejne 

działki  

Marcin Gadecki – członek – chciałbym się dowiedzieć ile pieniędzy zostało przeznaczonych na promocję 

miasta? 

Urszula Polak – Wałek – skarbnik miasta -  według planu budŜetu jest to kwota 1598100 zł  to wszystko cała 

kultura ( występy , echo czeladzi )  na następny rok 2011 to kwota 1078300 zł  
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Ireneusz Gawroński – co z pieniąŜkami na sport kwalifikowanym i niekwalifikowanym. Zaplanowaliśmy 

mniejsze wydatki , czy te zespoły zaczną szukać sobie sponsorów czy dalej gmina będzie się nimi zajmowała  

Teresa Kocot  z-ca przewodniczącego  -  jaki udział w tych pieniądzach mają płace  

Urszula Polak – Wałek – skarbnik miasta – sportu kwalifikowanego nie będzie bo zmieniała się ustawa ni ten 

sport wchodzi do ustawy o  poŜytku publicznego .  

Teresa Kocot- z-ca przewodniczącego  – co z dziećmi , które nie zajmują się sportem jaką mamy dla nich ofertę 

co moŜemy im zaproponować  

Irena Owczarz – członek – czy nas jako miasto stać na utrzymanie kilku klubów. KaŜdy chciałby coś innego. Ja 

jestem za tym , aby cała czeladź uprawiała sport , ale musimy dokonać jakiegoś wyboru.  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego  – pamiętam , ze kiedyś było bardzo duŜe zainteresowanie 

wykupywaniem mieszkań przez mieszkańców. MoŜe warto byłoby się zainteresować jak ta kwestia by 

wyglądała teraz . Byłyby to na pewno jakieś wpływy dla budŜetu.  

Irena Owczarz – członek – czy w tych gruntach do sprzedaŜy są działki na sprzedaŜ pod domki jednorodzinne.  

Dyskusja udział wzięli:  

- I. Gawroński  

- U.Polak – Wałek  

- I. Owczarz  

Irena Owczarz - członek – w mieście brakuje pieniąŜków i pieniąŜków równieŜ brakuje w domowych budŜetach 

martwię się tylko o takie dzieci które nie są uzdolnione sportowo , ale np. muzycznie czy plastycznie co z nimi 

Terasa Kocot  - z-ca przewodniczącego  myślę ,Ŝe musimy zrobić wszystko , aby w mieście powstał Miejski 

Dom Kultury , odeon nie ma na tyle środków.  

Dyskusja udział wzięli :  

- M. Musiał.  

- I.Owczarz  

- T. Kocot  

- U. Polak – Wałek  

Przewodniczący przedstawił członkom komisji wice burmistrza ds. komunalnych pana Jakuba Szurdygę .  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – dziękuję państwu i proponuję przejść teraz do zaopiniowania 

materiałów sesyjnych .  

Urszula Polak – Wałek – skarbnik Miasta – omawia autopoprawkę do WPF oraz dwa projekty uchwał dotyczące 

kredytów.  

1. Przyjęcie budŜetu miasta na 2011r  ( rzaem z WPF ) – głosowanie :  

za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz. się – 0  

2. Rozpatrzenie skargi państwa Mikoda ( przewodniczący odczytał skargę ) uznanie skargi za 

bezzasadną – głosowanie :  

za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz. się – 0  
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3. udzielenie pomocy finansowej gminie Sosnowiec na zadania w zakresie prowadzenia Izby 

Wytrzeźwień tj. pokrycie kosztów usług świadczonych  przez Izbę na rzecz osób nietrzeźwych 

doprowadzonych z terenu Czeladzi – głosowanie  

za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

4. udzielenia dotacji celowej na realizację zadania z zakresu właściwości powiatu Będzińskiego 

polegającego na pokryciu kosztów bieŜącej działalności czeladzkiej filii Ośrodka Wspierania 

Dziecka i Rodzinie w Będzinie – głosowanie  

za – 4  

przeciw – 0  

wsztrz się – 0    

5. udzielenia dotacji celowej na realizację zadania polegającego na prowadzeniu Zespołu 

Konsultacyjnego dla osób uzaleŜnionych i współuzaleŜnionych w Poradni przeciwalkoholowej w 

Czeladzi – Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi.  

za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

Po zaopiniowaniu uchwał w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy przewodniczący zakończył posiedzenie 

komisji.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała         Przewodniczący komisji  
         Finansowo – BudŜetowej  
Joanna Kwarciana        
               Marcin Musiał  
 
 


